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Time- organization skill by students of institute science and technical physical and sports
activities according to certain variables
Field study at the University of Souk Ahras

Abstract

The purpose of the study was to know the level of time- organization skill by the students of
institute science and technical physical and sports activities, as the differences between them
according to the variables of the sex, the level of study and the specialty. For that, the
researcher has distributed a questionnaire to a simple of 72 students, then he statistically
treated the results using the software spss. We found that students have a medium level of
Time- organization skill and that there are no differences statistically significant at the same
skill between students a cording to the sex, the level of study or the specialty.

Keywords: Skill, time, organization, students, certain variable.

La compétence d’organisation du temps chez les étudiants de I’ Institut de science et
techniques des activités physiques et sportives
Etude deterrain al'université de Souk Ahras
Résumé
L’objectif de I’étude est de connaitre le niveau de la compétence d’organisation du temps
chez les étudiants de I’Institut de science et techniques des activités physiques, ainsi que les
différences entre eux selon les variables de I’age, du sexe, de la spécialité et du niveau
d’étude. Le chercheur a donc utilisé un questionnaire destiné a un échantillon de 72
étudiants, les résultats ont été analysés statistiquement. |l en résulte que les étudiants ont un
niveau moyen concernant la compétence d’organisation du temps et qu’il n’existe pas de
différences statistiques significatives entre eux, selon les variables sexe, niveau d’étude et
spécialité.

Mots-clés: Compétence, organisation du temps, étudiants, variables.
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